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Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT ze dne 28. 11. 2018 
 
28. 11. 2018, 10:00 h, FaVU VUT, Údolní 244/53, 602 00 Brno, přednášková místnost č. U2/327 
 
Přítomni: MgA. Vasil Artamonov, MgA. Tomáš Hrůza, MgA. Břetislav Malý, Petr 

Mucha, BcA. Tomáš Plachký, doc. MgA. Luděk Rathouský, MgA. Pavel 
Sterec, Ph.D., MgA. Jakub Tajovský, Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D., Mgr. 
Martin Žák 

 
Nepřítomni (omluveni): MgA. Jennifer Helia DeFelice, BcA. Alžběta Chmelíková, BcA. Monika 

Rygálová; Bc. Marcela Jirků, Ing. Jan Krnáč 
 
Hosté:    MgA. Katarína Hládeková, Ph.D., MgA. Karolína Kohoutková 
 
 
Program zasedání: 
 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková; 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 7. 11. 2018, Markéta Žáčková; 
3. Změny ve složení AS FaVU – studentská komora, Markéta Žáčková; 
4. Slib senátora Petra Muchy, Markéta Žáčková; 
5. Zpráva o výsledku voleb do studentské komory AS VUT, zástupce studentů FaVU VUT, Tomáš 

Hrůza; 
6. Projednání a příprava zdárného průběhu voleb děkana/děkanky FaVU VUT, Markéta Žáčková; 
7. Výroční zpráva o činnosti za r. 2016 a stanovení termínu předložení zprávy o činnosti za r. 

2017, Markéta Žáčková; 
8. Doplnění k projednání a schválení Dodatku 3. 1 ke Statutu FaVU VUT v Brně ze dne 23. 10. 

2018 – změna názvu Ateliéru multimédií; Markéta Žáčková; 
9. Podnět Ing. arch. Josefa Davida Bujárka k přezkumu uznání zahraničního vysokoškolského 

vzdělání a kvalifikace p. Janu Hendrychovi, Markéta Žáčková; 
10. Průběžná zpráva o hospodaření FaVU, Marcela Jirků; 
11. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
 

Bod 1: Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková; 
Předsedkyně AS FaVU VUT přivítala přítomné a konstatovala, že senát je usnášeníschopný. Následně 
proběhlo hlasování o programu zasedání. Martin Žák připomněl, aby byl k bodu 4 (slib senátora 
studentské komory AS FaVU VUT) doplněn také Petr Žák. Na základě tohoto podnětu došlo k příslušnému 
doplnění. 
 
Hlasování: 
Pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 
Program zasedání AS FaVU byl schválen. 
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Bod 2: Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 7. 11. 2018, Markéta Žáčková; 
Předsedkyně senátu k projednávanému zápisu neobdržela do 27. 11. 2018 žádné připomínky. 
 
Hlasování: 
Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 2. 
Zápis ze zasedání AS FaVU ze dne 7. 11. 2018 byl schválen. 
 
 
Bod 3: Změny ve složení AS FaVU – studentská komora, Markéta Žáčková; 
Předsedkyně senátu informovala přítomné, že dle platného statutu FaVU VUT (čl. 17, bod 7) je třeba 
předložit oznámení o rezignaci členů AS FaVU VUT v písemné formě. V tomto konkrétním případě se 
jednalo o odstoupení dvou členek studentské komory AS FaVU VUT, Alžběty Chmelíkové a Moniky 
Rygálové (srov. Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT ze dne 7. 11. 2018, bod 6). Předsedkyně AS FaVU 
VUT sdělila přítomným, že od obou jmenovaných senátorek, které se z důvodu dlouhodobého studijního 
pobytu v zahraničí nemohly v průběhu zimního semestru akademického roku 2018/2019 účastnit 
zasedání AS FaVU VUT (a jejichž návrat je plánován na 20. 12. 2018), jí byla doručena oznámení o jejich 
rezignaci. Předsedkyně AS FaVU VUT pro informaci přítomným ocitovala příslušný bod platného statutu 
FaVU VUT (čl. 17, bod 7), který definuje nastalý stav. Na místa obou odstoupivších senátorek studentské 
komory AS FaVU VUT, Alžběty Chmelíkové a Moniky Rygálové, byli v souladu s příslušnými dokumenty 
navrženi k jmenování přítomní náhradníci z řad studentů, Petr Mucha (AS1, BS, 3. ročník, 27 hlasů) a 
Martin Žák (AIN, MS, 1. ročník, 21 hlasů). 
 
Bod 4: Slib senátora – Petr Mucha, Mgr. Martin Žák, Markéta Žáčková; 
Předsedkyně senátu vyzvala Petra Muchu a Mgr. Martina Žáka k přednesení a podepsání slibu senátora 
AS FaVU VUT (studentská komora). Studenti Petr Mucha a Mgr. Martin Žák jmenovaný slib složili 
a podepsali v 11:00 h; následně se podíleli na jednání AS FaVU VUT a na hlasování o bodech 5 až 11 jako 
jeho právoplatní členové. Podepsané sliby Petra Muchy a Mgr. Martina Žáka byly uloženy do archivu 
senátu. Petr Mucha a Mgr. Martin Žák nahradili ve studentské komoře AS FaVU VUT Alžbětu 
Chmelíkovou a Moniku Rygálovou, které z výše uvedených důvodů (viz bod 3, s. 2 tohoto dokumentu) 
z funkce senátorek odstoupily. 
 
Bod 5: Zpráva o výsledku voleb do studentské komory AS VUT, zástupce studentů FaVU VUT, Tomáš 
Hrůza; 
Studentka Kristýna Gajdošová (AI, BSP, 3. ročník) byla právoplatně zvolena do studentské komory AS 
VUT. Zasedání AS VUT dne 13. 11. 2018 se z důvodu zahraniční cesty omluvila. Slib senátorky AS VUT 
bude tedy skládat 4. 12. 2018 na dalším řádném zasedání AS VUT. Všech 6 volených kandidátů za FaVU 
VUT se stalo legitimními náhradníky pro AS VUT při volební účasti 23,19 %. 
 
Bod 6: Projednání a příprava zdárného průběhu voleb děkana/děkanky FaVU VUT, Markéta Žáčková 
Předsedkyně AS FaVU upozornila, že dne 5. 12. 2018 se bude konat shromáždění akademické obce ve 
věci volby budoucího děkana. Na zasedání AS FaVU VUT dne 7. 11. 2018 bylo na podnět předsedy 
legislativní komise doc. MgA. Luďka Rathouského navrženo, že pro volbu děkana nebude AS FaVU 
vyžadovat předstoupení kandidátů před senát za zavřenými dveřmi. V zájmu transparentnosti volby 
děkana budou jednotliví kandidáti vystupovat pouze veřejně, a to na shromáždění akademické obce 5. 
12. 2018 od 14:00, kde představí své programy a zúčastní se diskuze. Předseda volební komise Mgr. 
Tomáš Hrůza upozornil na důležitost určení pořadí prezentací jednotlivých kandidátů a pořadí otázek, 
které jim budou na veřejné diskuzi kladeny. Jako moderátor shromáždění akademické obce byl stanoven 
doc. MgA. Luděk Rathouský a pořadí prezentací kandidátů bude určeno losem.  
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Hlasování: 
Pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 
Bylo schváleno, že v zájmu transparentnosti volby děkana budou jednotliví kandidáti vystupovat pouze 
veřejně, a to na shromáždění akademické obce 5. 12. 2018. 
 
Příprava a dramaturgie shromáždění akademické obce dne 5. 12. 2018 je navržena následovně: 
Obsah prezentace kandidátů bude určen následovně: 

1. začátek prezentací: 14:00  
2. k dispozici bude prezentační technika s hdmi konektivitou 
3. doporučený čas prezentace je 20 minut - maximální časový limit je 30 minut 
4. mezi prezentacemi budou přestávky 5 minut 
5. v průběhu prezentace nebudou kladeny otázky – shromáždění členové budou vyzváni, aby si v 

průběhu prezentací připravili otázky pro druhý blok - veřejnou diskuzi 
6. po prezentaci všech kandidátu bude pauza 30 minut 
7. druhý blok (120 minut) – veřejná diskuze s kandidáty 
8. z jednotlivých prezentací a diskuze bude pořízena video nahrávka pro vnitřní potřeby FaVU 

 
Hlasování: 
Pro: 9, proti: 2, zdržel se: 0 
(potvrzeno formou per rollam) 
Dramaturgie shromáždění akademické obce 5. 12. 2018 byla schválena. 
 
 
Bod 7:  Výroční zpráva o činnosti za r. 2016 a stanovení termínu předložení zprávy o činnosti za r. 2017, 
Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D.; 
Ze zasedání ekonomické komise, jak podotkl MgA. Břetislav Malý, vyplynulo, že výroční zpráva o činnosti 
FaVU VUT by měla tvořit spolu s výroční zprávou o hospodaření jeden dokument. MgA. Břetislav Malý 
odprezentoval důvody: jde hlavně o přehlednější prezentaci FaVU vůči veřejnosti; zprávy by mohly být 
lépe organizovány (aby vycházely ve stejné době). Předsedkyně AS FaVU Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 
upozornila, že zpráva o činnosti za rok 2017 by měla být předložena do 21. 12. 2018 a že zpráva 
o činnosti za rok 2018 byla předložena ke dni 28. 11. 2018.  
 
12:00 Jakub Tajovský opustil zasedací místnost. 
 
Bod 8:  Doplnění k projednání a schválení Dodatku 3. 1 ke Statutu FaVU VUT v Brně ze dne 23. 10. 2018 
– změna názvu Ateliéru multimédií; Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D.; 
Mgr. Tomáš Hrůza upřesnil, že návrh na nový název stávajícího Ateliéru multimédií zní „Ateliér herních 
médií“. Zdůraznil při tom, že pro schválení nového názvu je třeba zachovat správný legislativní postup. 
Podle zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, není nutné návrh postupovat k projednání Umělecké 
ani Oborové radě FaVU VUT. Pokud je změna názvu v souladu s akreditací, AS FaVU VUT k ní nemá 
námitek. Mgr. Tomáš Hrůza okomentoval situaci a neshledává v ní žádnou nesrovnalost s akreditací. 
AS FaVU VUT souhlasí se směnou názvu Ateliér multimédií na název Ateliér herních médií. 
 
Hlasování: 
Pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
Byla schválena změna názvu Ateliér multimédií na název Ateliér herních médií 
 



4 
 

Bod 9:  Podnět Ing. arch. Josefa Davida Bujárka k přezkumu uznání zahraničního vysokoškolského 
vzdělání a kvalifikace p. Janu Hendrychovi, Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 
Usnesení AS FaVU VUT: podnět Ing. arch. Josefa Davida Bujárka nespadá do kompetence FaVU VUT 
v Brně, a nebude proto následně předmětem žádných dalších jednání na půdě fakulty.  
 
Hlasování: 
Pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
Bylo schváleno, že podnět Ing. arch. Josefa Davida Bujárka nespadá do kompetence FaVU VUT v Brně, a 
nebude proto následně předmětem žádných dalších jednání na půdě fakulty. 
 
Bod 10:  Průběžná zpráva o hospodaření FaVU, Bc. Marcela Jirků; 
Dle návrhu předsedy ekonomické komise MgA. Břetislava Malého bude bod 10 projednán na 
následujícím zasedání AS FaVU. 
 
Bod 11:  Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 
Další zasedání řádné AS FaVU se uskuteční dne 12. 12. 2018 v 10.00 h. 
 
Hlasování: 
Pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
Termín příštího řádného zasedání 12. 12. 2018 byl schválen. 
 
Zapsala: Katarína Hládeková 
Schválili: Markéta Žáčková, Pavel Sterec 
 
 


